
Title (en)
Wall coping

Title (de)
Kopfabdeckung für eine Mauer

Title (fr)
Couverture de mur

Publication
EP 1571272 A1 20050907 (DE)

Application
EP 05004449 A 20050301

Priority
DE 202004003187 U 20040302

Abstract (en)
The heading cover (2) has a curved or extruded laminar profile portion (3) made of water impermeable material and with bars (5) on the sides. The
profile portion is connected to an anchorage section at the heading of a wall. Impact links (4) are formed on some areas (7) of the profile portion to
eliminate misalignment when the profile portion is shifted and laid over another profile portion. The misalignment can be the result of temperature
expansion or temperature dipping of the profile portions during arrangement. Adhesive is used to attach the heading cover to the wall.

Abstract (de)
Kopfabdeckung (2) für eine Mauer aus Profilabschnitten (3) mit U-Endstegen und jeweils einem den Stoß zwischen zwei Profilabschnitten (3)
überdeckenden, unter die Endbereiche der Profilabschnitte (3) reichenden und von diesen abgedeckten Stoßverbinder (4), der im Querschnitt
U-förmig ist, wobei seine U-Schenkel (8, 9) im Wesentlichen parallel zu den Endstegen liegen. Die U-Schenkel (8,9) des Stoßverbinder-Profils
konvergieren vom Stoßbereich (11) ausgehend zum freien Ende des Stoßverbinders (4) hin, d.h., in Draufsicht auf seine Flachseite haben sie eine
Trapezform. <IMAGE>
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